
  No:231113 

元朗東莞同鄉會王少強夫人幼稚園 
一人一花計劃(2023/24) 

各位家長： 

為強化學生綠化家居的意識及培養他們對種植的興趣 

，本校參加由康樂文化事務署舉辦之「一人一花」種植活動。

學校將會發給每位參與活動的學生一株「萬壽菊」花苗，並

請家長在家協助學生一同把花苗栽種。 

(一) 活動目標 

* 強化學生綠化家居的意識及培養他們對種植的興趣。 

* 增加學生與家長間的親子溝通和互動機會。 

* 學生認識栽種植物的不同技巧。 

* 學生學習如何承擔責任。 

* 從體驗植物生長的過程中，學生學習相關的生命教育。 

(二)活動流程 

日期 活動概況 

2023年12月 

學校向同學進行有關活動的宣傳，家長可於

學校網址查看有關詳情: 

http://www.mrswskkg.edu.hk 

2023年12月 
花苗送抵學校後，學校隨即派發花苗予參與

活動的學生，在家中進行栽種。 

2024年1月8日 

學生將所栽種的花卉帶回學校，供學校選出

優秀之花卉，將對外展覽。 

(凡交回植物之學生，均獲紀念品乙份) 

 

校長 鄭家鳳 啟 

二零二三年十二月五日 

家長閱後簽署:____________ 

 



 

YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION 

MRS. WONG SIU KEUNG KINDERGARTEN 
 

No:231113 
5th December, 2023 

 

Dear Parents, 
One Person, One Flower Scheme (2023/24) 

 
In order to promote the awareness of greening among students and cultivate their interest in 

growing plants, our school has enrolled for the ‘One Person, One Flower Scheme’ which is 

organized by The Leisure and Cultural Services Department. Each student will be given a flower 

seedling (Perpetual Begonia). Parents may assist child to plant the flower. 
 

A) Objectives 

 To promote the awareness of greening among students and cultivate their interest in 

 growing plants 

 To promote the parent-child’s communication and interaction  

 To learn different planting skills 

 To learn responsibility  

 To understand the life education through the process of growing plants 

 

B) Schedule of activity 

Date Details of the scheme 

December 2023 
For more information about the scheme, parents may visit the 
school website: http://www.mrswskkg.edu.hk 

December 2023 
Each student will be given a flower seedling and plants the 
seedling at home. 

8th January, 2024 
Students have to return the plant to school. The excellent planting 
will be chosen for the exhibition.  Students who return the plant 
will be given a gift.  

 
 Yours faithfully, 

Cheng Ka Fung 

Principal 
 

I have read and understood this circular.  

 

Signed by Parent : ________________  
 

Date :_________________  

 


